
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 15.03.2017 

zasadacia miestnosť č. d. 406, MsÚ, Bernolákova 5188/1A, Malacky 

v čase od 17.00 do 20.30 h 

 

 

Prítomní:  

 

Predsedníčka komisie –MgA. Mgr.  Katarína Trenčanská  

Podpredseda komisie - Mgr. Mgr. Martin Macejka 

Členovia komisie – Bc. Andrej Hujsa, Ing. Jozef Bulla, Eva Režná DiS, , Bc. Milan Kojs, , 

Bc. Stanislav Bellan 

Ospravedlnení:  Mgr.art. Adriana Vallová, Mgr. Martin Marek 

 

Hostia:  JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD. – primátor mesta, Mgr. Ľubica Pilzová- vedúca útvaru 

komunikácie a vonkajších vzťahov a hovorkyňa mesta a PhDr.Ing. Lucia Vidanová 

 

Tajomníčka komisie: Mgr. Katarína Krišková 

 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie MgA. Mgr. Katarína Trenčanská a privítala 

JUDr. Ing. Juraja Říhu, PhD. – primátora mesta, Mgr. Ľubicu Pilzovú - vedúcu útvaru 

komunikácie a vonkajších vzťahov a PhDr. Ing. Luciu Vidanovú.  

Ospravedlnila členov komisie, ktorí sa nemohli dostaviť na zasadnutie.  

V úvode zasadnutia oznámila členom komisie, že sa vzdáva funkcie predsedníčky 

komisie, ako aj členstva. 

 

Na začiatku zasadnutia bol schválený nasledovný program: 

 

1, Správa o plnení uznesení MsZ – SPÚ1/2017  

2, Schválenie dotácie cyklochodníka  na mimoriadnom zasadnutí MsZ  

3, Bilancia našich priorít 

4, Schválenie dotácií  

5, Rôzne 



 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 1) 

V tomto bode sa komisia zaoberala dobrovoľnou verejnou zbierkou na obnovu Malackého 

kaštieľa, ktorá siaha až  do roku 2008. Členovia komisie sa zhodli, že zbierka by mala byť 

viac motivujúca pre občanov. Do nasledovnej komisie si členovia komisie pripravia 

konkrétne návrhy. 

 

Uznesenie: komisia odporúča ponechať zbierku. 

 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 2)  

Primátor mesta predstavil členom komisie projekt cyklochodníka, ktorého dĺžka by mala 

dosahovať až 2 kilometre. Trasa by mala mať začiatok na Družstevnej ulici, prechádzať 

centrom mesta a ukončenie bude na Železničnej stanici.  Stavba takýchto rozmerov je náročná 

na finančnú i projektovú stránku a preto je potrebné sa pripraviť a zabezpečiť i financovanie.  

 

Uznesenie: komisia berie informáciu o výstavbe cyklochodníka na vedomie 

 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 3) 

V tomto bode komisia zbilancovala  nastavené priority. Mesto Malacky podporilo Záhorácky 

slovník, ktorý bude pripravený v letnom období na tlač ako oznámil S. Bellan.  

Primátor mesta informoval členov o predložených návrhoch sôch „Tri duby“ za účelom 

revitalizácie kruhového objazdu, ktoré poskytne  komisii pre kultúru a cestovný ruch na 

diskusiu.  

Ďalšou prioritou mesta ako predstavil primátor, je obnovenie mestských trhov. Predstava je 

realizácia v dvoch líniách. Jednou sú zeleninárske trhy , ktoré by sa konali každú sobotu 

a bolo by na nich ponúkané sezónne ovocie a zelenina. Druhá línia by boli veľké trhy 

a podujatia, ktoré by trvali viac dní a bolo by možné spojiť viaceré akcie, ako napr. Macek, 

Malacká šošovica.   



Darčekový set pre návštevy mesta sa bude pripravovať v priebehu roka v spolupráci s 

útvarom komunikácie a vonkajších vzťahov a Stanom Bellanom.  

JUDr. Říha predstavil komisii ideovú záležitosť vytiahnutie potoka Malina do mesta 

a obnovenie Jursovho rybníka. Rybník bol v minulosti závislý od potoka Maliny, ktorá 

pretekala mestom no pri modernizácii bol tento vodný tok umiestnený do potrubia.  

V súčasnosti sa pripravuje jednotný vizuál  mesta s úpravami povrchov centrálnej mestskej 

zóny, nových cyklostojanov, odpadkových košov a autobusových zastávok. Pripravuje sa 

zadanie na riešenie dizajnu smerovníkov a infotabuľ.  

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie. 

 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 4) 

Štvrtým bodom programu zasadnutia bolo posúdenie žiadostí o dotáciu na rok 2017 pre 

organizácie pôsobiace v oblasti kultúry a spoločenského života mesta Malacky.  

Komisia pri posudzovaní niektorých žiadostí zistila, že je potrebné doplnenie o položkovitý 

rozpočet. Členovia komisie sa dohodli, že žiadosti budú posudzovať na najbližšom stretnutí 

po ich doplnení. 

 

Uznesenie: komisia odporúča posúdiť  žiadosti na najbližšej komisii 

 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 5) 

V bode rôzne  predstavil primátor komisii podujatie „The Cuban Pool Party“ organizovanú 

Kubánskym veľvyslanectvom, ktorej účelom je priblížiť kubánsku kultúru. Podujatie by sa 

mohlo konať v mesiaci júl na letnom kúpalisku. 

 

Uznesenie:  členovia komisie berú na vedomie a odporúčajú zorganizovať podujatie. 

 

Hlasovali: 7  za: 7   proti: 0             zdržal sa: 0 

 

 



Zapísala: 

 

 

 

......................................................                          ........................................................ 

       Mgr. Katarína Krišková        MgA. Mgr. Katarína Trenčanská 

          tajomníčka komisie                        predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina  

Malacky 20.03. 2017 


